
ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ 

Тима за заштиту од насиља, дискриминације, злостављања и занемаривања у току 
школске 2022/23. године  

У току школске године одржано је осам састанака Тима за заштиту од насиља, 

дискриминације,злостављања и занемаривања у току школске. 

  14.9.2022.   

-Усвајање извештаја о раду Тима у школској 2022/23.години 

-Планирање рада Тима у школској 2022/23.години 

-Подела задужења у оквиру Тима 

-Текућа питања 

Чланови Тима у школској 2022/23. год. су :Љиљана Рајић,координатор Тима,Љиљана 
Марковић,Данијел Ђукић,Славица Колић,Дарко Којић,Душан Првуловић,психолог,Ивана 
Хаџић Дачић,представник Савета родитеља,Жаклина Диамант,Славица Колић,Анка 
Милићевић ,представник Ђачког парламента,Зорица Ђурић,педагог,Радован 
Илић,директор.Планирано је да се Тим састаје по потреби,а обавезно на крају сваког 
полугодишта. 

Предлог тема које треба обрадити на часовима одељењског старешине : 

-Чувам те,национална платформа за превенцију насиља које укључује децу 

-Друштвене мреже-интернет 

-Дискриминација,појам и облици 

-Насилни и ненасилни облици комуникације и последице 

-Пушење и наркоманија 

-Одржавање хигијене је пола здравља 

-Пубертет и сексуално образовање 

-Трговина људима 

-Дигитално насиље 

 

 

 



10.11.2023. 

-Усвајање извештаја са предходне седнице ,одржане 14.09.2022. 

-Извештај са семинар  о трговини људима (Љиљана Рајић) 

-Упознавање чланова Тима са радом прве националне платформе „ Чувам те“ за 
превенцију и заштиту од насиља 

-Едукативна предавања у 2021/22.години и планирање нових 

-Текућа питања 

Трговина људима се дефинише као облик насиља и злостављања.Препорука да се 
ученицима пусти документарни филм „Реци не“.Тим је упознат са листом индикатора за 
прлиминарну идентификацију ученика који су потенцијалне жртве трговине људима. 

Презентацију са Конференције фондације Тијане Јурић представила је Љиљана Рајић. 

Тим је упознат са инцидентним ситуацијама у школи.Предложен појачан васпитни надзор 
над учеником Д.Т. (који спроводи Душан Првуловић). 

12.12.2022. 

- Усвајање извештаја са предходне седнице ,одржане 10.11.2022. 

-Упознавање Тима са евалуацијом васпитног надзора ученика Т.Д. 

-Прослеђени предлози Тима свим одељењским старешинама за даљу едукацију ученика 

-Текућа питања 

18.01.2023.  

- Усвајање извештаја са предходне седнице ,одржане 12.12.2022. 

-Анализа и усвајање васпитних мера у случају ученика Т.Д. 

- Текућа питања 

23.03.2023. 

Састанак је заказан на захтев родитеља ученика 7/3 (група ученика).Родитељи си исказали 
своју забринутост ,јер је у одељење лоша атмосфера,да се свакодневно дешавају немиле 
ситуације и да нису задовољни активностима које преузима школа у вези тога. 

Родитељи присутних ученика су захтевали да деца изспичају све што их мучи у 
школи.Чланови Тима су саслушали ученике у присуству родитеља као и запажања и 
примедбе самих родитеља. 



27.4.2023. 

- Усвајање извештаја са предходне седнице ,одржане 23.03.2023. 

- Упознавање Тима са инцидентом од 25.4.2023. 

- Текућа питања 

Душан Првуловић је упознао Тим са инцидентом који се догодио 25.4.2023.Тим је овај 
догађај класификовао као други ниво насиља и Тим је дао предлог Одељењском већу 7/3 
да ученику Д.Т. буде смањена оцена из владања на добар (3),а ученику Л.Т. да се смањи 
оцена на врло добар (4).Одељењско веће 7/3 је једногласно усвојило предлог Тима. 

12.05.2023. 

- Усвајање извештаја са предходне седнице ,одржане 27.04.2023. 

- Упознавање Тима са захтевом родитеља ученика 

- Текућа питања 

Одељењски старешина 6/1 Весна Филиповић Никодијевић је упознала Тим са захтевом 
мајке Биљане Јеротијевић (ученик А.С) да се састане Тим како би разматрао инцидент који 
се догодио септембра 2022.Тада је одељењски старешина обавила индивидуалне 
разговоре са децом и родитељима.До 5.маја 2023.године ученик А.С.није пријавио да 
трпи вербално насиље од тог догађаја.Тим је упознат се целокупном ситуацијом и 
одлушио да је то први ниво насиља.Одлука Тима је да ученици Њ.Ј. и Р.П. добију опомену 
одељењског старешине,друштвено-користан рад у виду помоћи дежурства 
наставнику,писање састава на тему другарства и ненасилне комуникације.План подршке 
за ученика А.С.је разговор са психологом као помоћ због претрпљеног вербалног насиља. 

 

23.05.2023. 

- Усвајање извештаја са предходне седнице ,одржане 12.05.2023. 

- Упознавање Тима са новим случајем вербалног насиља и заједнички разговор са 
родитељима о инцидентним ситуацијама у присуству родитеља и деце 

- Текућа питања 

Ученици у сукобу су разменили мишљења о свим спорним ситуацијама и схватили своје 
грешке које су довеле до вербалног насиља.Родитељи су се сложили да и на најмањи вид 
насиља треба адекватно реаговали и да су овакви заједнички  разговори добар пут ка 
решавању проблема. 

 



12.06.2023. 

- Усвајање извештаја са предходне седнице ,одржане 23.05.2023. 

- Анализа рада Тима у школској 2022/23.години 

- Текућа питања 

                                                                                                    Извештај написала 

                                                                                                       Љиљана  Рајић,14.06.2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


